



Canadian Mental
Health Association
New Brunswick
Mental health for all

Association canadienne
pour la santé mentale
Nouveau-Brunswick
La santé mentale pour tous

SEEME 2023

CALL FOR ART SUBMISSIONS

The Canadian Mental Health Association (CMHA of NB) is excited to host our third creative works exhibit to shine a light on mental illness.

If you are a resident of Kent, Albert, or Westmorland, counties living with the effects of mental illness and have art works you would like to share, we invite you to submit your work for juried consideration.

SeeMe 2023 Art Exhibit Grand Opening is October 4th, 2023. The exhibit will remain open to the public for the month of October .

Bouctouche Farmers' Market — 9 Irving Blvd, Bouctouche, NB

Please stop in and view the creative accomplishments of our friends and neighbours!

Acceptable Mediums:

Visual
Textile
Literary

Selection Criteria:

Art works will be selected based on the creative expression and proficiency in chosen medium

Process

- Applicants are invited to submit a maximum of two (2) original art works.
- A completed application form must be included with each submission.
- The application process does not require you to send your original works. **Only photographs or digital images of your work should accompany your application.**
- Applications must include a brief **Artist Statement**. Your artist statement is a brief personal testimony of your experience with mental illness, the significance of art in your life including any previous exhibitions such as Mindscapes or SeeMe. Please note that artist statements will be displayed. Max 200 words.
- Applications and photographs of your art can be submitted by e-mail to (Luc.Couturier@cmhanb.ca) or by mail to: **Luc Couturier, Canadian Mental Health Assoc. of NB, 235 Lutz Street, Moncton, NB E1C 5G2.**
- **Submissions to be received no later than 4:00 p.m. on Friday, September 1st, 2023.**
- **Applicants will be notified once the selection committee has finalized decisions.**
- **If you are selected, you will be asked to bring your work to the Canadian Mental Health Assoc. of NB, 235 Lutz Street, by Friday, September 8th, 2023.**

**For more information or to request an application, please contact:
Luc Couturier, CMHA of NB luc.couturier@cmhanb.ca**



Canadian Mental
Health Association
New Brunswick
Mental health for all

Association canadienne
pour la santé mentale
Nouveau-Brunswick
La santé mentale pour tous

SEEME 2023

APPEL AUX ARTISTES POUR SOUMISSIONS D'ŒUVRES D'ART

L'Association canadienne pour la santé mentale (ACSM du N.-B.) a le plaisir d'accueillir sa troisième exposition d'œuvres d'art pour promouvoir la sensibilisation aux maladies mentales.

Si vous résidez dans les comtés de Westmorland, Albert, ou Kent, et vous avez des œuvres d'art que vous aimeriez exposer, nous vous invitons à soumettre vos pièces afin d'être sélectionnée par le comité.

L'ouverture officielle de l'exposition d'art SeeMe 2023 aura lieu le 4 octobre. L'exposition restera ouverte au public pendant le mois d'octobre.

Marché des fermiers de Bouctouche — 9, boul. Irving, Bouctouche, N.-B.

N'hésitez pas à venir voir les réalisations créatives de nos amis et voisins !

Médiums acceptables:

Visuel
Textile
Littéraire

Critères de sélection:

Les œuvres d'art seront sélectionnées en fonction de l'expression créative et de la maîtrise du médium choisi.

Processus

- Les artistes sont invités à soumettre un maximum de deux (2) pièces. Veuillez consulter les règles et exigences pour connaître les supports acceptables et les critères de sélection.
- Une demande dûment remplie doit accompagner chaque soumission.
- Le processus de candidature ne vous oblige pas à envoyer vos œuvres originales. **Seulement des images de vos créations doivent accompagner votre candidature.**
- **Déclaration d'artiste** – Votre déclaration d'artiste est un bref témoignage personnel de votre expérience avec la maladie mentale, l'importance de l'art dans votre vie, y compris toutes les expositions précédentes telles que Mindscapes ou SeeMe. Veuillez noter que les déclarations d'artistes seront affichées. Maximum de 200 mots.
- Vous pouvez soumettre les photos de vos œuvres d'art par courriel, à luc.couturier@cmhanb.ca ou par la poste, à l'attention de Luc Couturier, l'ACSM du N.-B. au 235 rue Lutz, Moncton, NB E1C 5G2.
- **Les soumissions doivent être reçues avant 16h00, le vendredi 1er septembre 2023.**
- **Les candidats seront informés une fois que le comité de sélection aura finalisé ses décisions.**
- **Si vous êtes sélectionné, on vous demandera d'apporter votre travail à l'Association canadienne pour la santé mentale. du N.-B., 235 rue Lutz, au plus tard le vendredi 8 septembre 2023.**

Pour plus d'informations ou pour demander un formulaire de candidature, veuillez contacter : Luc Couturier, ACSM du NB
luc.couturier@cmhanb.ca